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Verslag gemeenteraad van 7 februari 2012 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Godfried Van de Meulebroeke, Claude Van Marcke, 

Maurice Vanmarcke ,Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Marleen Titeca-Decraene, Jan Steverlynck, Gino 

Devogelaere, Mia Tack-Defoirdt, Rik Colman, Dirk Tack, 
Anne Marie Ampe, Pascal Desmet, Eddy Recour , 
Dolores De Vlaminck, Frank Dooms, Linda Dewaele , 
Albert Defeyter, Willy Demeulemeester, Marnix De 
Craemer, Jacques Dewaele 

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd: Schepen: Greet Coucke 
  Gemeenteraadslid: Paul Verleyen 
__________________________________________________________________________________________ 

 

Bij de aanvang van de zitting is gemeenteraadslid Anne-Marie Ampe nog niet aanwezig. 

  
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30. 
 

Punt 1. 
1.1. Goedkeuring verslag gemeenteraad van 12 december 2011. 
Raadslid Rik Colman merkt op dat hij betreffende het verslag van de gemeenteraadszitting van 8 
november 2011 er op had gewezen dat met betrekking tot agendapunt 2.1.4 ‘Intercommunale Figga: 
goedkeuring buitengewone algemene vergadering van 21 december 2011’  er een actieve inbreng van 
de vertegenwoordiger van de gemeente werd gevraagd om het standpunt van de gemeente aan te 
brengen en dit duidelijk toe te lichten tijdens bedoelde algemene vergadering en dat dit niet als 
dusdanig vermeld stond in de gemeenteraadsbeslissing van 8 november 2011. In het verslag van de 
gemeenteraad van 12 december 2011 werd genotuleerd dat de voorzitter akte neem van deze 
opmerking. Raadslid stelt echter dat het geen aktename was maar wel een correctie op het verslag. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart zich akkoord met deze opmerking en correctie. 
 
1.2. Kennisname verslag overleg gemeente/OCMW van 13 december 2011. 
De gemeenteraad neemt kennis van het verslag van het overleg op dinsdag 13 december 2011  
tussen de gemeente Anzegem en het OCMW Anzegem. 
________________________________________________________________________________ 
 

Punt 2. Algemeen bestuur. 
Eedaflegging  financieel beheerder in handen van de voorzitter. 
In toepassing van artikel 77 van het gemeentedecreet legt Heidi Van Doorne, bij beslissing van de 
gemeenteraad van 12 december 2011 aangesteld tot financieel beheerder op proef met ingang vanaf 
1 februari 2012, de eed af in handen van de voorzitter van de gemeenteraad Victor Gerniers. 
 
De voorzitter Victor Gerniers wenst haar proficiat en hoopt op een goede samenwerking. 
 
Raadslid Rik Colman feliciteert de nieuwe financieel beheerder en wenst haar veel succes en hoopt 
eveneens op een positieve samenwerking. 
 
De gemeenteraad, in openbare vergadering 
Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 12 december 2011 waarbij   Heidi Van Doorne, werd  
aangesteld in statutair verband als gemeenteontvanger met ingang van 1 februari 2012 en wel op 
proef; 
Overwegende dat de proeftijd voor de financieel beheerder twaalf maanden bedraagt (art. 3.7.3.1 
rechtspositieregeling) 
Gelet op artikel 77 van het nieuwe gemeentedecreet dat stelt: Voor ze het ambt opnemen, leggen de 
personeelsleden bedoeld in artikel 76 (dit zijn : de gemeentesecretaris en de financieel beheerder), 
tijdens een openbare vergadering, de volgende eed af in handen van de voorzitter : “Ik zweer de 
verplichtingen van mijn ambt trouw na te komen.”; 
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Overwegende dat   Heidi Van Doorne de hiervoor vermelde eed heeft afgelegd in handen van de 
voorzitter van de gemeenteraad; 
NEEMT AKTE: 
Van de  eedaflegging van   Heidi Van Doorne, geboren op  21 juli 1974 te Deinze en wonende 
Groeneweg 137 – 9870 Olsene. 
VERKLAART: dat  Heidi Van Doorne voornoemd, officieel in haar  ambt van financieel beheerder van 
de gemeente Anzegem is aangesteld. 
BESLUIT: 
Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in het 
gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het algemeen 
bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 
De voorzitter Victor Gerniers nodigt ocmw-raadslid Freddy Noreilde, waarnemend voorzitter ocmw in 
vervanging van de voorzitter – titularis Paul Van den Heede verhinderd wegens ziekte en de ocmw-
secretaris Frieda Maes uit om zich te vervoegen  bij de gemeenteraad. 
 
 

Punt 3. Financiën 
3.1.  OCMW 

3.1.1. Kennisgeving budget 2012. 

De waarnemend ocmw-voorzitter Freddy Noreilde geeft toelichting bij het OCMW-budget 2012. 
 

Na de toelichting vraagt raadslid Rik Colman volgende verduidelijkingen: 
 
-domein jeugdbeleid: jeugdwerking toegankelijk maken voor kinderen en jongeren uit kansarme 
gezinnen. Kinderarmoede is in 2012 bovendien het jaarthema van de jeugdbewegingen. Hoe zal daar 
concreet worden op ingespeeld en in het bijzonder ook naar kansarme gezinnen? 
 
De secretaris van het ocmw Frieda Maes antwoordt dat de sociale dienst contact genomen heeft met 
de jeugdverenigingen om  een dag te organiseren, doch dat de jeugdverenigingen dit eigenlijk niet 
echt zagen zitten gezien hun jaarprogramma’s en activiteiten vast lagen. Deze beleidsdoelstelling zal 
verder gestimuleerd worden en er blijft zeker bereidheid om mee te werken. Ook  kansarme gezinnen 
gekend bij het ocmw  zullen hierbij betrokken worden. 
 
--domein Sociaal Huis. De invulling van het concept Sociaal Huis zal digitaal benaderd worden. Wat 
zal dit concreet inhouden en heeft het beoogde doelpubliek wel een computer?. 
 
De secretaris van het ocmw Frieda Maes verklaart dat het ocmw nu ook over  een website beschikt 
waarop sociale thema’s en nieuwe initiatieven zullen bekend gemaakt worden. Deze website wordt 
ook gelinkt aan de website van de gemeentelijke sociale dienst. Een groot deel van het ocmw cliënteel 
heeft wel toegang tot computer en internet maar folders ed. blijven ook belangrijk. 
 
Volgens raadslid Rik Colman  is het concept ‘Sociaal Huis’ dus eigenlijk een website en digitale 
toepassing.  
 
De secretaris van het ocmw Frieda Maes beaamt dit. 
 
-of er voldoende aanbod is aan serviceflats teneinde senioren zo lang mogelijk in de vertrouwde 
omgeving te kunnen houden? 
 
De secretaris van het ocmw Frieda Maes antwoordt dat de wachtlijst voor de ocmw serviceflats en 
bejaardenwoningen heel beperkt is en dat er ook heel wat private initiatieven ontwikkeld worden. 
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Raadslid Rik Colman vraagt welke de redenen of noodzaken zijn om de gemeentelijke toelage aan het 
ocmw vanaf 2014 substantieel te verhogen met ongeveer 200.000 euro of zowat 20%. 
 
 De secretaris van het ocmw Frieda Maes antwoordt dat bij het einde van huidige legislatuur alle 
projecten opgenomen in de strategische nota  zullen uitgevoerd zijn en dat alle financiële buffers 
zullen opgebruikt zijn. De gemeentelijke toelage 2014 is wel nog een prognose op basis van de thans 
gekende elementen en er rekening mee houdend dat er geen overschotten meer beschikbaar zullen 
zijn. 
 
De voorzitter Victor  Gerniers dankt de waarnemend  ocwm voorzitter en ocmw secretaris voor de 

toelichting en uitleg. 

Waarnemend ocmw voorzitter Freddy Noreilde en ocmw secretaris Frieda Maes verlaten de 

gemeenteraad. 

De gemeenteraad,  
Gelet op   hoofdstuk III ‘Het budget’ van het nieuwe OCMW-decreet van 19 december 2008; 
Gelet op het voorliggende budget dienstjaar 2012 van het OCMW Anzegem vastgesteld door de 
OCMW-raad op  14 december 2011; 
Overwegende dat dit budget werd afgeleid uit het meerjarenplan 2008-2013 vastgesteld op 21 
november 2007 en gewijzigd door de OCMW-raad op 17 november 2010; 
Overwegende dat het budget 2012 bij wijze van toelichting werd besproken in het overlegcomité op 
datum van  10 november 2011; 
Overwegende dat het budget 2012 het meerjarenplan volgt en de vastgelegde grenzen van de 
gemeentelijke bijdrage respecteert; 
Overwegende dat de gemeentelijke toelage € 865.000  bedraagt; 
Gelet op het investeringsbudget per investeringsproject, het exploitatiebudget op geconsolideerde 
basis en het schema 3 tot berekening van de gemeentelijke toelage 2012; 
Overwegende dat de geraamde budgetten aan de eerder geformuleerde beleidsvoorstellen 
beantwoorden; 
Overwegende dat in het OCMW van Anzegem sedert het dienstjaar 2000 de nieuwe OCMW-
boekhouding van toepassing is; 
Gelet op de toelichting door de OCMW-voorzitter ter zitting; 
Na bespreking   
NEEMT KENNIS 
Art.1: Van het budget dienstjaar 2012 van het Openbaar Centrum voor Maatschappelijk Welzijn 
Anzegem. Er worden geen bijkomende opmerkingen hieromtrent geformuleerd. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
 
1° schepen Godfried Van de Meulebroeke verlaat de gemeenteraad. 

 
 
3.1.2. Kennisgeving besluit van de Provinciegouverneur  van 16 december 2011 betreffende de 
goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2010 van het OCMW van Anzegem samen 
met het verslag van de externe auditcommissie. 
De gemeenteraad neemt kennis van het besluit van de gouverneur van de provincie West-Vlaanderen 
van 16 december 2011 houdende goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2010 van het 
OCMW van Anzegem samen met het verslag van de auditcommissie. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet  op hoofdstuk VI i.v.m. de jaarrekening van het  decreet betreffende de organisatie van de 
openbare centra voor maatschappelijk welzijn van 19 december 2008;   
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Gelet op de rekening 2010 zoals vastgesteld door de OCMW-raad op 20 april 2011 en kennis 
genomen door de gemeenteraad op 3 mei 2011;  
Gelet op het besluit van de gouverneur d.d. 16 december 2011 betreffende de goedkeuring van de 
OCMW-jaarrekening 2010 samen met het verslag van de externe auditcommissie; 
Na bespreking 
NEEMT KENNIS 
Van het besluit van de gouverneur d.d. 16 december 2011 nopens de jaarrekening over het boekjaar 
2010 van het OCMW van Anzegem en het verslag van de externe auditcommissie. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ---------- 
 
3.2. Vaststellen eindrekening:  
3.2.1. van financieel beheerder per 5 juli 2011 (voorafgaand aan bevallingsverlof).    
3.2.2.  van waarnemend financieel beheerder per 10 november 2011.   
Met 20 ja-stemmen op 20 uitgebrachte stemmen stelt de gemeenteraad de eindrekening vast van de 
financieel beheerder Virginie Meurisse per 5 juli 2011 met zwangerschapsverlof vanaf 5 juli 2011 tot 
en met 10 november 2011 
 

De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Overwegende dat de financieel beheerder per 5 juli 2011 met bevallingsverlof gegaan is; 
Overwegende dat er  een eindrekening gemaakt dient te worden wanneer de ontvanger  zijn ambt 
neerlegt, ook al is dit voorlopig; 
Overwegende dat de eindrekening een soort tussentijdse jaarrekening is waarin o.a. een standopgave 
van de uitgaven en ontvangsten steekt; 
Overwegende dat de eindrekening moet voorgelegd worden aan de gemeenteraad die  deze voorlopig 
afsluit en de kwijting verleent of een tekort vaststelt; 
Overwegende dat het ontwerp 14 dagen vooraf aan de raadsleden bezorgd werd;  
Na bespreking 
BESLUIT: unaniem 
De eindrekening zoals deze voorgesteld werd, vast te stellen van de financieel beheerder, Virginie 
Meurisse, en wel op 5 juli 2011.   
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
1° schepen Godfried Van de Meulebroeke vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
 
Met 21 ja-stemmen op 21 uitgebrachte stemmen stelt de gemeenteraad de eindrekening vast van de 
waarnemend  financieel beheerder Steven Cuvelier per 10 november 2011, financieel beheerder in 
vervanging van de titularis in zwangerschapsverlof.  
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
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Overwegende dat de financieel beheerder per 5 juli 2011 met bevallingsverlof gegaan is; 
Overwegende dat zij vervangen werd door een waarnemend financieel beheerder, nl. Steven 
Cuvelier, tot en met 10 november 2011; 
Overwegende dat de waarnemend financieel beheerder op het eind van de vervanging  een 
eindrekening dient op te maken; 
Overwegende dat de eindrekening een soort tussentijdse jaarrekening is waarin o.a. een standopgave 
van de uitgaven en ontvangsten steekt; 
Overwegende dat de eindrekening moet voorgelegd worden aan de gemeenteraad die  deze voorlopig 
afsluit en de kwijting verleent of een tekort vaststelt; 
Overwegende dat het ontwerp 14 dagen vooraf aan de raadsleden bezorgd werd;  
Na bespreking 
BESLUIT: unaniem 
De eindrekening zoals deze voorgesteld werd, vast te stellen van de waarnemend financieel 
beheerder, Steven Cuvelier, en wel op 10 november 2011.   
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ---------- 
 

3.3. Kennisgeving eerste interne kredietaanpassing gemeentelijk budget 2011.   
De gemeenteraad neemt kennis van de eerste interne kredietaanpassing gemeente budget 2011. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op artikel 155 van het gemeentedecreet; 
Gelet op de collegebeslissing van 21 december 2011 houdende doorvoering van een interne 
kredietaanpassing;    
Na bespreking 
NEEMT KENNIS:  
Van de interne kredietaanpassing nopens het budget 2011 zoals vastgesteld door het college van 
burgemeester en schepenen op 21 december 2011. 

SAMENVATTINGSTABEL 2011 na IKA 1 - gewone dienst  

  IKA 2011-1 

    

Alg. resultaat begrotingsrekening   2009 1.610.193,11 

Geraamd resultaat 2010 -161.769,24 
    

Alg. resultaat begrotingsrekening   2010 1.448.423,87 
    

Budget 2011 na IKA 2011-1 systeemnummer 9   
    

Ontvangsten van het eigen dienstjaar 14.202.190,00 

Uitgaven van het eigen dienstjaar 14.960.609,00 
    

Ontvangsten vorige jaren 1.441,43 

Uitgaven vorige jaren 82.297,32 
    

Ontvangsten overboekingen 0,00 

Uitgaven overboekingen 609.148,98 

Geraamd resultaat van de begroting  2011 IKA 1 -1.448.423,87 

Geraamd algemeen begrotingsresultaat 2011 0,00 

 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 
Raadslid Anne-Marie Ampe vervoegt zich bij de gemeenteraad. 
 

Punt 4. Ruimtelijke Ordening  
Ruimtelijk Uitvoeringsplan 7-3 Jagershoek  fase 3 – voorlopige vaststelling. 
Schepen Claude Van Marcke geeft toelichting bij dit agendapunt. 
 
In het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan is voor de periode  2004 – 2014 een bijkomende  behoefte 
aangetoond van 7,98 ha. ( los van deze juridisch vastliggend in het gewestplan en mogelijks nog niet 
volledig gerealiseerd). Met dit rup wordt een bedrijvenzone voor KMO beoogd van 5,2 ha. 
De keuze is dus duidelijk in uitvoering van het goedgekeurde gemeentelijk ruimtelijk structuurplan. 
De zoekzone’s in het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan werden allemaal afgetoetst en uiteindelijk 
werd met instemming van de bevoegde besturen en de provinciale administratie deze zoekzone 
Jagershoek 3 aangeduid als te ontwikkelen gebied via een rup. 
Volgens de huidige vigerende richtlijnen kan een bedrijventerrein enkel bij een  
structuurondersteunend of bedrijfsondersteunend  hoofddorp gesitueerd zijn. 
Vichte is in het ruimtelijk structuurplan Vlaanderen aangeduid als bedrijfsondersteunend hoofddorp. 
Ook het bestaande aanbod in Vichte werd gecheckt en er werd tot de conclusie gekomen dat er  dus 
eigenlijk nog nauwelijks ruimte beschikbaar voor  nieuwe economische bedrijvigheid en productie in 
het bijzonder binnen het segment KMO. ( percelen tot 5000m²) 
 
Raadslid Jan Steverlynck stelt dat industrie belangrijk is, doch evenzeer de leefomgeving. In Vichte is 
er nog heel weinig open ruimte en een 3° industriezone in Vichte is toch wel van het goede teveel. 
Verder zijn er ook mobiliteitsproblemen op de N36 richting Deerlijk/Belgiek en met deze bijkomende 
industriezone zullen de verkeersproblemen nog toenemen. Er is weliswaar een linkerafslagstrook 
ingetekend en er wordt ook aangegeven (p27) dat er een afslagstrook naar rechts komt,  doch AWV 
moet dit nog onderzoeken. Is er daar al resultaat van? En hoe zit het dan met de bomen die zullen 
aangeplant worden langs de N 36?  De N 36 is een bovenlokale weg, doch het gemeentebestuur 
opteert ervoor om dit te verlagen tot een lokale weg (p17) wat dus duidelijk haaks tegenover elkaar 
staat. Met Jagershoek 3 zal Vichte verder dichtslibben en wordt de leefbaarheid aangetast. En wat als 
er een Jagershoek 4 komt? 
 
Ook is de realiteit zoals voorzien in het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan wat achterhaald. Zone 
Steverlynck-noord is gerealiseerd waarbij altijd voorgehouden werd dat Jagershoek 3 dan niet zou 
aangesneden worden. Het bestaande aanbod en mogelijkheden op de bedrijventerreinen in Waregem 
en Deerlijk werden onvoldoende onderzocht.  
 
Ook de afweging landbouw werd nauwelijks gemaakt. Het plangebied ligt in herbevestigd agrarisch 
gebied .De afwijking op het herbevestigd agrarisch gebied wordt amper gemotiveerd. Een inname van 
ruim 5 ha. herbevestigd agrarisch gebied is zeker niet beperkt.  Hierbij is het op zijn minst toch 
merkwaardig dat  in het grs. van Deerlijk het onmiddellijk aan Jagershoek 3 palende agrarische gebied 
maximaal behouden wordt. 
Om al deze redenen is een industriezoen op die locatie niet gewenst. 
Trouwens het gunstig advies van de Gecoro dient wat genuanceerd te worden. Er waren 3 stemmen 
tegen, 3 onthoudingen en 3 stemmen voor. Het gunstige advies is er er enkel gekomen door de 
doorslaggevende stem van de voorzitter. 
 
Raadslid Jan Steverlynck wijst ook op enkele fouten,tegenstrijdigheden of onduidelijkheden in het rup: 
 
p 22 – afslagweg op  min. 70 m. van de uitrit terwijl op p 23 sprake is van  min. 80 m. 
p 22 – 5.3-3° het woongebied als overgang tussen het bestaande woongebied en de bestaande 
wooncluster wordt niet meegenomen aangezien de huidige planningscontext (2011) dit niet 
ondersteunt.is onbegrijpbaar behalve als daarachter een woonuitbreiding zou schuil gaan? 
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p 29 – de capaciteit van de N36 wordt niet overschreden. Om het doorgaand verkeer ter hoogte van 
de toegangsweg niet de hinderen, wordt  met een linkerafslagstrook gewerkt. Dit verdient 
verduidelijking. En wat als de rechterafslagstrook er niet Komt? 
p 36 – verordenend plan – fig. 19 – bufferstroken naar agrarisch gebied en naar de woonkorrel. Er 
werd geen rekening gehouden met het advies van de Gecoro om de breedtes ervan aan te passen 
respectievelijk van 15 m naar 10 m en van 15 m naar 20 meter. De fractie van raadslid zal dan ook 
een amendement indienen om dit aan te passen. 
P 42 – interne groenstructuur. In het voorontwerp was voorzien in 2 bomenrijen terwijl dit in het 
ontwerp herleid werd tot 1 bomenrij zonder nadere toelichting. Ook hieromtrent wenst de fractie van 
raadslid een amendement in te dienen. 
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene stelt dat de deputatie een positief technisch advies verleende en 
dat het tot de autonomie van de gemeente behoort om zoekzones te bepalen. Ze vindt het echter 
spijtig dat er geen bijkomend bedrijventerrein voorzien wordt zone aansluitend bij het regionale 
bedrijventerrein Waregem in het kader van de afbakening kleinstedelijk gebied Waregem. Ze heeft er 
meermaal op gewezen om intens overleg te plegen en te onderhandelen met stad Waregem en stelt 
zich dan ook vragen wat er mis gelopen is met de zoekzone Walskerke. 
 
Schepen Claude Van Marcke begrijpt dat raadslid Marleen Titeca-Decraene in een moeilijke situatie 
zit, enerzijds als lokaal mandataris en anderzijds als provinciaal mandataris – deputé. 
De zoekzone Walskerke is zeker 5 jaar besproken en onderzocht geweest, er was overleg met stad 
Waregem en zelfs een wederzijds akkoord, doch het dossier kende om diverse redenen echt geen 
vooruitgang. 
 
Uiteindelijk is er overleg geweest met de bevoegde provinciale ambtenaren en werd op hun 
aangegeven geopteerd voor Jagershoek 3, uiteraard onder voorbehoud van goedkeuring door de 
deputatie. 
 
Om de raadsleden gerust te stellen er is nergens sprake van een Jagershoek 4, noch in het huidige 
gemeentelijk ruimtelijk structuurplan, noch in de wijziging in voorbereiding. 
 
Wat betreft het onderzoek van aanbod wordt er gewerkt volgens een 2-sporenbeleid. Enerzijds wordt 
het bestaande aanbod in samenwerking met Leiedal en de Pom geactiveerd naar (her)invulling en 
anderzijds vormen aantoonbare behoeftes het voorwerp van een rup. 
 
Inzake inname van herbevestigd agrarisch gebied is het toch belangrijk  er op te wijzen dat het geen 
ongeschonden agrarisch gebied betreft en dat er minstens 2 woonkorrels in gesitueerd zijn. 
 
Wat de classificatie betreft van de weg  zal dit voorgelegd worden aan de ontwerper. De schepen is 
ervan overtuigd dat de afslagstroken de vlotte verkeersdoorstroming zal vergemakkelijken. 
 
Voor de woonclusters werd geen wisselbestemming voorzien om niet nodeloos onrust teweeg te 
brengen. 
 
De aanpassing van de breedte van de bufferzones werd besproken met de bevoegde besturen doch 
werd niet aanvaard. 
 
De reden waarom de interne groenstructuur van 2 naar 1 bomenrij werd gewijzigd ontgaan de 
schepen. 
Raadslid Jan Steverlynck reageert dat het volgen van een 2-sporenbeleid  inzake behoefte en aanbod 
begrijpbaar is doch dat de draagkracht van Vichte op die plaats met een 3° bedrijvenzone 
overschreden wordt  en dat er hoe dan ook een verkeersinfarct zal zijn. 
 
Inname van 5 ha. herbevestigd agrarisch gebied kan toch niet beschouwd worden als een kleine 
ingreep. 
 
De zeer vreemde inhoud of betekenis van de bepalingen opgenomen in het rup rond de woonkorrels 
en woongebieden zorgen er precies voor dat er onrust ontstaat. 
 
En welke garanties zijn er dat er effectief geen Jagershoek 4 komt? 
 
De voorzitter Victor Gerniers rond de bespreking af en gaat over tot de beraadslaging.  
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Raadslid Jan Steverlynck stelt volgende amendementen voor : 
 
1° - bufferstrook t.o.v. de woningen van 15 maar 20 meter breedte. 
2° - de groenstructuren te voorzien van 2 bomenrijen in plaats van één rij. 
 
Met  17 neen-stemmen en 4 ja-stemmen op 21 uitgebrachte stemmen wordt het amendement om de 
bufferzone uit te breiden van 15 m naar 20 meter verworpen. 
 
Met  17 neen-stemmen en 4 ja-stemmen op 21 uitgebrachte stemmen wordt het amendement om  
minimum 2 rijen bomen te voorzien verworpen. 
 
Met 17 ja-stemmen ( Eendracht, Samenéén, Red) en 4 neen-stemmen (CD&V - GMW) op 21 
uitgebrachte stemmen wordt het gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan 7.3 Jagershoek – fase 3 
voorlopig vastgesteld. 

 

De gemeenteraad, 
Gelet op de Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening; 
Gelet op het decreet van 5 april 1995 houdende algemene bepalingen inzake milieubeleid, zoals 
aangepast door het decreet van 27 april 2007 en Besluit van de Vlaamse Regering van 12 oktober 
2007 betreffende de milieueffectrapportage over plannen en programma’s; 
Gelet op het gemeentedecreet; 
Gelet op het Gemeentelijk Ruimtelijk Structuurplan goedgekeurd bij besluit van de Bestendige 
Deputatie van de provincieraad van West-Vlaanderen d.d. 31 maart 2005, inzonderheid de 
aangetoonde behoefte van 7,98 ha aan bijkomende ruimte voor lokale bedrijven  en de zoekzone B 
aangeduid in de gewenste ruimtelijke economische structuur en bijhorende maatregelen en acties in 
de bindende bepalingen; 
Overwegende dat er op heden weinig of geen aanbod is aan bouwrijpe gronden voor lokale bedrijven 
in de gemeente Anzegem; 
Gelet op de beslissing van het college in zitting van 2 maart 2011 houdende de aanstelling van 
Intercommunale Leiedal tot de opmaak van een ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) voor deze zoekzone; 
Overwegende dat het RUP voorziet in de bestemming van een bedrijventerrein voor kleine en 
middelgrote bedrijven aansluitend bij de bestaande bedrijvenzones Jagershoek fase 1 en 2; 
Gelet op de beslissing van het college in zitting van 26 oktober 2011 houdende de aanstelling van 
Intercommunale Leiedal tot de opmaak van een onteigeningsplan voor de ontwikkeling van het nieuw 
te bestemmen bedrijventerrein ‘Jagershoek fase 3’ en het voeren van de procedure voor het verkrijgen 
van het onteigeningsbesluit voor economische expansie op basis van het programmadecreet van 19 
december 2003; 
Gelet op de beslissing van Departement Leefmilieu, Natuur en Energie - dienst Mer d.d. 16 januari 
2012 met de conclusie dat het voorgenomen plan geen aanleiding geeft tot aanzienlijke negatieve 
milieugevolgen en dat de opmaak van een plan-MER niet nodig is; 
Gelet op het voorliggend RUP nr. 7.1 Jagershoek fase 3 - bestaande uit een ontwerp, een grafisch 
bestemmingsplan, de erbij horende stedenbouwkundige voorschriften, een weergave van de feitelijke 
en juridische toestand , de relatie met het ruimtelijk structuurplan,  de voorschriften die strijdig zijn met 
het ruimtelijk uitvoeringsplan en die opgeheven worden en een register van de percelen waarop een 
bestemmingswijziging wordt doorgevoerd die aanleiding kan geven tot een planschadevergoeding, 
een planbatenheffing, kapitaalschade en/of gebruikerscompensatie; 
Gelet op het advies uitgebracht door de Gemeentelijke Commissie van Advies voor de Ruimtelijke 
Ordening in vergadering van 17 oktober 2011; 
Gelet op de bespreking  van het voorontwerp van RUP nr. 7.1 Jagershoek fase 3 in plenaire 
vergadering van 20 oktober 2011; 
Overwegende dat het voorontwerp werd aangepast naar aanleiding van de adviezen en opmerkingen 
gemaakt in deze plenaire vergadering; 
Gelet op het voorliggende ontwerp van RUP nr. 7.1 Jagershoek fase 3; 
Overwegende dat de gewestplanvoorschriften voor agrarisch gebied en parkgebied (Kortrijk K.B. 4 
november 1977 en latere wijzigingen) worden opgeheven binnen de begrenzing van het plangebied 
van het voorliggend RUP; 
Gelet op de bespreking van het voorliggend RUP in de raad; 
Gelet op het amendement om de breedte van de bufferstroken aan te passen, verworpen met 17 
neen-stemmen en 4 ja-stemmen op 21 uitgebrachte stemmen; 
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Gelet op het amendement om minimum 2 bomenrijen te voorzien, verworpen met 17 neen-stemmen 
en 4 ja-stemmen op 21 uitgebrachte stemmen; 
Na bespreking 
BESLUIT met 17 ja-stemmen en 4 neen-stemmen op 21 uitgebrachte stemmen:  
Art.1: Het ruimtelijk uitvoeringsplan nr. 7.1 – Jagershoek fase 3 –  ontwerp - voorlopig vast te stellen. 
Art.2: Het College van Burgemeester en Schepenen te gelasten met de verdere procedure. 
Art.3: Het dossier ter beschikking te houden voor de uitoefening van het administratief toezicht. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 5. Openbare Werken 
5.1. Herstel kerkplein Tiegem. Goedkeuren ontwerp. Vaststellen wijze van gunnen. 
Eenparig wordt het bestek herstel kerkplein Tiegem goedgekeurd en wordt de wijze van gunnen 
bepaald bij openbare aanbesteding. De kostprijs van de werken wordt geraamd op 81.554 euro btw. 
Inclusief. 
 
Raadslid Rik Colman dankt het schepencollege om dit dossier met spoed te behandelen zoals eerder 
gevraagd door zijn fracties. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 24 december 1993 en latere wijzigingen betreffende  de overheidsopdrachten 
voor aanneming van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het KB van 8 januari 1996 en latere wijzigingen betreffende  de overheidsopdrachten voor 
aanneming van werken,  leveringen en diensten en de concessies van openbare werken; 
Gelet op het KB van 26 september 1996 en de bijlage betreffende algemene aannemingsvoorwaarden 
en latere wijzigingen tot  bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten  en 
van de concessies voor openbare werken; 
Overwegende dat de verharding van het kerkplein van Tiegem zich in een slechte toestand bevindt; 
Overwegende dat de bestaande verharding in mozaïekkeien ‘Kandla gres’ best vervangen wordt, 
aangezien deze keien afschilferen; 
Overwegende dat de parkeerplaatsen, die aangelegd zijn in een ander type keien, kunnen behouden 
blijven; 
Gelet op de principiële beslissing van de gemeenteraad d.d. 8 november 2011 tot het herstellen van 
het kerkplein; 
Gelet op het bestek nr. OW/DG/OW/196 ‘herstel kerkplein Tiegem’, opgemaakt door de cluster 
grondgebiedszaken – cel openbare werken; 
Gelet op de kostenraming: € 81.554,00 incl. btw; 
Gelet op de omvang van de uitgave is de openbare aanbesteding de meest aangewezen wijze van 
gunnen; 
Gelet op het budget buitengewone dienst 2012: post 14, artikel 421/731-60 (herstel kerkplein Tiegem): 
€ 95.000; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig. 
Art.1: Het bestek nr. OW/DG/OW/196 ’Herstel kerkplein Tiegem’ goed te keuren. 
Raming: € 81.554,00 incl. btw. 
Art.2: Wijze van gunnen: openbare aanbesteding. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ---------- 
 

5.2. Principiële beslissing tot het aanleggen van fietspaden langs de Statiestraat en de 

Bevrijdingslaan. 

Schepen Claude Van Marcke licht dit agendapunt toe, stelt dat reeds een lange weg werd afgelegd  
en geeft een overzicht van de beleids-en bestuursacties in het verleden betreffende deze 
aangelegenheid: 
Gemeenteraad  2 juni 2003: beslissing om de Statiestraat te versmallen door witte belijning aan te 
brengen, en goedkeuring aanbrengen fietssuggestiestroken. Uitvoering in voorjaar 2004. 
Gemeenteraad 2 mei 2005: principiële  beslissing tot het aanbrengen van groen- en andere 
voorzieningen in de Statiestraat ter aanpassing van het wegbeeld aan het snelheidsregime. Er is geen 
gevolg aan gegeven, onder andere wegens prijs en ligging nutsleidingen. 
24 november 2010 (na bespreking op 27 oktober 2010 met AWV) : schrijven aan AWV met vraag tot 
plaatsen bloembakken langs Statiestraat. Herinnering aan AWV per mail op 1 september 2011. Nog 
geen antwoord. 
Gemeenteraad 13 december 2010: beslissing tot het richten van een vraag aan AWV om de veiligheid 
van de fietsers langs de N382 tussen Anzegem en Kaster te verbeteren 
4 maart 2011: overleg met AWV, o.a. over fietspaden Statiestraat. Probleem van verdwijnen 
parkeerstroken 
17 augustus 2011: e-post bericht van Inge Feys (mobiliteitsbegeleider Vlaamse overheid): subsidiëring 
fietspaden Statiestraat 100%, Bevrijdingslaan 80%.  
Gemeenteraad 7 februari 2012: voorstel principiële beslissing tot het aanleggen van fietspaden langs 
de Statiestraat en de Bevrijdingslaan. 
 
Raadslid Rik Colman merkt op dat het probleem reeds lang gekend is en dat het snelheidsregime niet 
in overeenstemming is met de inrichting van de weg. Hij kan niet begrijpen waarom het zolang 
geduurd heeft vooraleer model 13 aangesproken wordt. Was het gemeentebestuur misschien niet op 
de hoogte van deze mogelijkheid? In 2010 heeft zijn fractie reeds gewezen op de slechte toestand 
van de fietssuggestiestrook en het behoort tot de verantwoordelijkheid van de meerderheid om te 
waken over de veiligheid van o.a. de zwakke weggebruikers door aangepaste maatregelen voor te 
stellen. Het is spijtig dat er zich eerst een ernstig ongeval moet voordoen vooraleer er echt gehandeld 
wordt. 
 
Gezien zijn fractie het uiteraard eens is met het voorstel tot aanleggen van fietspaden langs de 
Statiestraat en de Bevrijdingslaan stelt raadslid Rik Colman meteen voor om ook het aanstellen van 
een ontwerper goed te keuren wat in dit dossier voor een serieuze tijdswinst kan zorgen. 
 
De gemeenteraad is akkoord met dit bijkomend voorstel. 
 
Eenparig wordt principieel beslist tot het aanleggen van fietspaden langs de Statiestraat en de 
Bevrijdingslaan en tot het aanstellen van een ontwerper. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Overwegende dat er langs de Statiestraat (N382) geen fietspaden liggen; 
Overwegende dat het omwille van de veiligheid aangewezen is fietspaden te voorzien; 
Overwegende dat de fietspaden langs de Bevrijdingslaan (N382) voor verbetering vatbaar zijn; 
Overwegende dat subsidiëring kan bekomen worden voor de aanleg van fietspaden langs de 
Statiestraat (100%) en de Bevrijdingslaan (80%) door het afsluiten van module 13 – aanleg of 
verbetering van fietspaden langs gewestwegen door de lokale overheid; 
Overwegende dat een startnota moet opgemaakt zijn en goedgekeurd door de provinciale 
auditcommissie vooraleer de module 13 kan afgesloten worden; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig. 
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Art.1: Het aanleggen van fietspaden langs de Statiestraat (N382) en de Bevrijdingslaan (N382) 
principieel goed te keuren. Een ontwerper wordt aangesteld. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ---------- 
 
Raadslid Dolores De Vlaminck verlaat de gemeenteraad. 
 
5.3. Uitvoering gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan nr. 14-1 Vichteplaats. Definitieve 
vaststelling onteigeningsplan.  
Eenparig wordt het onteigeningsplan bij het gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan nr. 14-1 
Vichteplaats definitief vastgesteld. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen; 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005; 
Gelet op de Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening van 15 mei 2009, inzonderheid op artikel 2.4.4, §2; 
Gelet op het ontwerp van onteigeningsdossier ‘Vichteplaats – Hoekstraat – P. Benoitstraat’, 
bestaande uit een onteigeningsplan, opgemaakt door landmeter Bart Degezelle, en een 
motiveringsnota; 
Overwegende dat het gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan nr. 14-1 Vichteplaats, definitief 
vastgesteld door de gemeenteraad in zitting van 1 december 2009, door de deputatie van de provincie 
West-Vlaanderen op 11 februari 2010 is goedgekeurd; dat het uitvoeringsplan de herontwikkeling van 
onbenutte gronden, gelegen op een terrein te Vichte, Vichteplaats – Hoekstraat – P. Benoitstraat, tot 
doel heeft; dat de gronden op het projectterrein deels  eigendom zijn van de gemeente, een private 
ontwikkelaar en het Vlaamse Gewest;  
Overwegende dat, zoals uiteengezet in de motiveringsnota met betrekking tot het 
onteigeningsdossier, het noodzakelijk is voor de realisatie van het gemeentelijke ruimtelijk 
uitvoeringsplan om over te gaan tot onteigening van de gronden in eigendom van het Vlaamse 
Gewest; 
Overwegende dat de kosten, verbonden aan de opmaak van het onteigeningsdossier en het voeren 
van de onteigeningsprocedure, ingevolge een éénzijdige verklaring, daterend 29 november 2011, ten 
laste zijn van de private ontwikkelaar die eigenaar is van een deel van de gronden van het 
projectterrein; 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad d.d. 12 december 2011 houdende voorlopige vaststelling 
van het onteigeningsplan; 
Overwegende dat het onteigeningsplan onderworpen werd aan een openbaar onderzoek van 4 januari 
2012 tot 19 januari 2012; 
Overwegende dat er geen bezwaren werden ingediend; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig. 
Art.1: Het ontwerp van onteigeningsdossier ‘Vichteplaats – Hoekstraat – P. Benoitstraat’ wordt 
definitief vastgesteld. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 

 
 

 

Punt 6. Cultuur 
6.1. Goedkeuren afwijking huurprijzenreglement culturele infrastructuur strekkende tot het gratis 
gebruik voor Roelstraeteconcert op zondag 30 oktober 2011 van C.C. De Oude Kerk. 
Eenparig wordt een afwijking op het huurprijzenreglement culturele infrastructuur goedgekeurd strekkende tot 
gratis gebruik cultureel centrum De Oude Kerk – Vichte  op zondag 30 oktober 2011 voor een Herman 
Roelstraeteconcert. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het huurprijzenreglement culturele infrastructuur goedgekeurd  door de gemeenteraad op  3 
juni 2008 en latere wijzigingen; 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad d.d. 24 april 1995 en latere wijzigingen houdende 
goedkeuring reglement huur- en waarborgsysteem bij verhuring feestmateriaal of audio-visueel 
materiaal, eigendom gemeentebestuur; 
Gelet op de schriftelijke vraag van 22 september 2011 van de Herman Roelstraetestichting p/a Eric 
Vantomme, Vijverstraat 36 – 8800 Roeselare om een subsidie te krijgen t.g.v. het Roelstraeteconcert 
in CC De Oude Kerk op 30 oktober 2011; 
Gelet op de collegebeslissing dd. 28 december 2006 waarin de criteria vastgelegd werden die in acht 
worden genomen bij het behandelen van dergelijke aanvragen; 
Gelet op het voorstel van het schepencollege (vergadering van 5 oktober 2011) om CC De Oude Kerk 
gratis te laten gebruiken en logistieke ondersteuning te bieden voor het opstellen van het podium; 
Overwegende dat Herman Roelstraete ereburger van Anzegem is (gemeenteraadsbesluit van 1 juni 
1981); 
Overwegende dat het gemeentebestuur, door het gratis ter beschikking stellen van de culturele 
infrastructuur en het verlenen van logistieke ondersteuning, rechtstreeks bijdraagt   tot de uitstraling 
van de gemeente 
Gelet op het gunstige advies uitgebracht door de raad van beheer culturele infrastructuur van 15 
december 2011; 
Na bespreking 
BESLUIT:  eenparig 
Art.1: Op vraag van de Herman Roelstraetestichting p/a Eric Vantomme, Vijverstraat 36 – 8800 
Roeselare  wordt afgezien van de toepassing van het huurprijzenreglement op de culturele 
infrastructuur ter gelegenheid van het Roelstraeteconcert op 30 oktober 2011 in CC De Oude Kerk. 
Deze culturele infrastructuur wordt ter dezer gelegenheid gratis ter beschikking gesteld. Ook de 
huurprijs van het podium wordt kwijtgescholden. 
Art.2: Afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan: 

• Herman Roelstraetestichting p/a Eric Vantomme, Vijverstraat 36 – 8800 Roeselare   

• De Cultuurdienst. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ --- 
 
Raadslid Dolores De Vlaminck vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
 
6.2. Goedkeuring afwijking huishoudelijk reglement culturele infrastructuur strekkende tot het 
verlenen van  toelating  overnachting deelnemers wandelclub in de Stringe (nacht 26 op 27 juli 
2012) – in kader van wandeltocht Vichte–Dhron. 
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Eenparig wordt een afwijking goedgekeurd op het huishoudelijk reglement culturele infrastructuur 
strekkende tot het verlenen van toelating voor overnachting in het gemeenschapscentrum De Stringe, 
tijdens de nacht van donderdag 26 op vrijdag 27 juli 2012  van de deelnemers wandeltocht Vichte – 
Dhron. Het gewone tarief ‘dagactiviteit’ wordt aangerekend. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het huishoudelijk reglement op de culturele infrastructuur goedgekeurd  door de 
gemeenteraad op 9 september 2002 en diverse wijzigingen sindsdien; 
Gelet op het huurprijzenreglement culturele infrastructuur zoals vastgesteld op 3 juni 2008 en latere 
wijzigingen; 
Gelet op de vraag van Wandelclub De Textieltrekkers d.d. 28 december 2010 om in het kader van een 
internationale wandeltocht van Vichte naar Dhron, te mogen overnachten in het 
Gemeenschapscentrum De Stringe  tijdens de nacht van 26 op 27 juli 2012; 
Overwegende dat de mogelijkheid tot overnachting in de culturele infrastructuur niet voorzien is in het 
huishoudelijk reglement van de culturele infrastructuur; 
Overwegende dat deze materie ter bespreking voorgelegd werd aan de Raad van Beheer van de 
Culturele Infrastructuur in vergadering  van  15 december 2011; 
Gelet op het gunstig advies van voormelde raad mits de verzekeringsmaatschappij op de hoogte 
gesteld wordt; 
Overwegende dat de Raad van Beheer van de Culturele Infrastructuur voorstelt om het gewone 
dagtarief aan te rekenen; 
Gelet op het voorstel van het college van Burgemeester en Schepenen; 
Na bespreking 
BESLUIT:  eenparig 
Art.1:  Toelating wordt verleend aan het Comité Internationale Wandeltocht “Vichte-Dhron”  om te 
overnachten (nacht van 26 op 27 juli 2012 in het Gemeenschapscentrum De Stringe n.a.v. een 
internationale wandeltocht van Vichte naar Dhron. 
Het tarief “gewone dagactiviteit” zal, conform het huurprijzenreglement culturele infrastructuur 
toegepast worden.  
Art.2: De verzekeringsmaatschappij wordt van deze beslissing in kennis gesteld. 
Afschrift van dit besluit wordt overgemaakt aan: 

• het Comité Internationale Wandeltocht “Vichte-Dhron”  

• De cultuurbeleidscoördinator. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
________________________________________________________________________________ 
 
 

Punt 7. Punten gevraagd door raadsleden 
 
7.1. Beslissing tot het onmiddellijk vegen van het fietspad langs de Grote Leiestraat en het 
herstel van dit fietspad. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn om onmiddellijk het fietspad 
langs de Grote Leiestraat te vegen (onmiddellijk wordt gelet op de huidige weersomstandigheden dan 
van zodra mogelijk)  en te herstellen gezien het vele grint op het fietspad een uiterst gevaarlijke 
toestand schept voor de zwakke weggebruiker en er op een 3-tal plaatsen een gleuf getrokken werd 
die niet in de oorspronkelijk staat werd hersteld. Niettegenstaande het indienen van een meldingskaart 
werd de toestand nog niet aangepakt. 
Schepen Prudent Lanneau verklaart dat de herstellingen zullen uitgevoerd worden volgens de regels 
der kunst en dat het vegen zal gebeuren volgens een opgemaakte en strakke planning. 
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Raadslid Rik Colman vindt het schandalig om het fietspad niet onmiddellijk te vegen gelet op de 
gevaarlijke toestand van de fietsers die toch wel dezelfde rechten hebben als de andere 
weggebruikers. Hij vraagt de stemming over dit agendapunt. 
 
Met 21 ja-stemmen op 21 uitgebrachte stemmen  wordt beslist om het fietspad langs de Grote 
Leiestraat te vegen van zodra mogelijk. 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 
 
7.2. Beslissing tot het reinigen (of laten reinigen door de vervuiler) van het fietspad langs de 
Oudenaardestraat. 
Raadslid Rik Colman vraagt te beslissen om het fietspad langs de Oudenaardestraat in het kader van 
de veiligheid zwakke weggebruiker onmiddellijk schoon te maken gezien dit fietspad door werken 
langs de Oudenaardestraat herschapen is in een modderpoel. Raadslid Mia Tack-Defoirdt merkt op 
dat er ook herstellingen aan het fietspad zullen moeten uitgevoerd worden. 
 
Schepen Prudent Lanneau verklaart  dat na zijn tussenkomst bij de bouwheer  het fietspad einde 2011 
reeds grondig werd gereinigd en dat  momenteel de meeste vervuiling weg is. Er zal opnieuw contact 
genomen worden met de verantwoordelijken om te vragen de fietspaden aan beide zijden van de 
Oudenaardestraat te reinigen en rein te houden. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 
 
7.3. Vraag naar de aanleg van een zebrapad in de Kerkstraat ter hoogte van huisnummer 51 en 
het nadien terug laten wegwerken van dit zebrapad. 
Raadslid Rik Colman vraagt uitleg betreffende de aanleg van een zebrapad aan de Kerkstraat ter 
hoogte van het huis nummer 51 en nadien het terug wegwerken van dit zebrapad. Wie heeft opdracht 
gegeven om een zebrapad aan te leggen op een plaats die indruist tegen de wegcode? Wie heeft 
opdracht gegeven om het zebrapad terug te laten wegwerken? Wie zal opdraaien voor de gemaakte 
kosten? Wanneer wordt het voorziene zebrapad terug aangelegd, dit maal hopelijk op de juiste 
plaats? 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat op vraag van het gemeentebestuur door het Agentschap 
Wegen en Verkeer op bedoelde plaats  een zebrapad werd aangelegd, doch dat na aanleg 
vastgesteld werd dat dit zebrapad niet reglementair werd aangebracht (te dicht bij de parkeervakken 
kort parkeren op de rijweg). Daarom werd door de gemeente het initiatief genomen om het zebrapad 
te overschilderen in afwachting van het heraanbrengen, ditmaal op een correcte plaats, door de 
diensten van AWV. De kosten voor de gemeente beperken zich tot het overschilderen. 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 
 
7.4. Vraag naar het gebruik van het gemeentelijk logo door derden en het gebruik van andere 
gemeentelijke ‘intellectuele’ eigendommen door derden. 
Raadslid Rik Colman vraagt nadere uitleg betreffende het gebruik van het gemeentelijk logo door 
derden en het gebruik van andere gemeentelijke ‘intellectuele’ eigendommen door derden naar 
aanleiding van een recente publicatie door derden waar het gemeentelijk logo prominent werd 
gebruikt. Op welke wijze is het gemeentelijk logo (en andere ‘intellectuele’ eigendommen) beschermd 
tegen onrechtmatig gebruik? Kan het gemeentelijk logo (en andere ‘intellectuele’ eigendommen) gratis 
of tegen betaling gebruikt worden? Is er toestemming gevraagd tot het gebruik van het gemeentelijk 
logo (en/of andere ‘intellectuele’ eigendommen) aan het gemeentebestuur? 
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat het logo deel uitmaakt van de nieuwe huisstijl van de 
gemeente. Dit logo werd geregistreerd bij het Bureau voor de Intellectuele Eigendom waarbij de 
gemeente op de hoogte wordt gebracht  indien nieuw gedeponeerde merken zouden conflicteren met 
het gemeentelijk logo. 
 
Tot op heden werden geen problemen vastgesteld bij het gebruik van het logo en zijn er ook geen 
misbruiken bekend. Veel officiële beslissingen werden daarover echter nog niet genomen. Misschien 
valt het wel aan te bevelen om het gebruik van het gemeentelijk logo aan te vragen.  Wat betreft door 
raadslid bedoelde publicatie/brochure werd geen toelating gevraagd tot gebruik van het gemeentelijk 
logo. Schepen maakt de bedenking dat  men het moeilijk aan ‘zichzelf’ had kunnen vragen. 
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De voorzitter Victor Gerniers is van mening dat het wenselijk is dat het logo goed gebruikt wordt voor 
zaken die van gemeentelijk belang zijn. 
 
------------------------------------------------------------------------------------- ------------------------------------------------- 
 
7.5. Vraag tot optimalisatie van de communicatie tussen de burger en zijn bestuur. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn  fractie CD&V-Gemeentewelzijn een betere communicatie 
met de burger te organiseren gezien recent de Bevrijdingslaan werd afgesloten zonder 
informatieverstrekking naar de omwonenden op uitzondering na van een berichtje op de site van de 
gemeente. Behoort het niet tot de taken van de aannemer om de omwonenden grondig te informeren 
en dient deze informatieplicht ook niet opgenomen te worden in de lastenboeken voor  zover dit nog 
niet het geval was? 
De voorzitter Victor Gerniers is van oordeel dat er goed wordt gecommuniceerd met de burgers, dat er 
voldoende borden en signalisatie werden geplaatst, dat doorgaand verkeer mogelijk was en dat de 
handelszaken bereikbaar waren. 
De gemeente probeert maximaal te informeren, doch  de timing van bepaalde onderdelen van het 
werk worden soms  niet goed  medegedeeld aan het gemeentebestuur.  Er zal bij de aannemer 
worden aangedrongen om het gemeentebestuur tijdig  in kennis te stellen zo er zich nog dergelijke 
zaken zouden voordoen. 
 
Raadslid Rik Colman merkt op dat er géén doorgaand verkeer mogelijk was, maar enkel plaatselijke 
verkeer werd toegelaten. 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ -------- 
 
7.6. Vraag naar een oplossing voor de afwatering ter hoogte van de bushalte Sint-Vincentius 
(Kerkstraat). 
Bij en na regen stromen grote hoeveelheden regen- en grondwater ter hoogte van de bushalte Sint-
Vincentius aan de Kerkstraat van de aanpalende landerijen over het voet- en fietspad naar de goot 
van de Kerkstraat. Dit zorgt er onder andere voor dat fietsers en voetgangers regelmatig van een 
onverwachte koude en smerige douche worden voorzien. Anderzijds kan dit bij vriesweer aanleiding 
geven tot grote gladde ijzelstroken die uiterst gevaarlijk zijn voor de zwakke weggebruiker. Onze 
fractie dringt er daarom op aan een oplossing te zoeken voor dit euvel dat hoogst waarschijnlijk het 
gevolg is van de heraanleg van de Kerkstraat. 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat het probleem zal onderzocht worden van zodra zich dit  
nogmaals voordoet. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 
7.7. Principiële beslissing tot het nemen van maatregelen om te verhinderen dat er doorgaand 
verkeer is over het parkje aan het Schellebelleplantsoen. 
Raadslid Rik Colman vraagt namen zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn om maatregelen te nemen om 
te voorkomen  dat het Schellebelleplantsoen door onverantwoorde automobilisten gebruikt wordt als 
doorsteek. 
Schepen Prudent Lanneau antwoordt dat dit probleem ook recent werd gemeld aan het  
schepencollege en dat inmiddels drie paaltjes werden geplaatst om het nemen van doorgang door 
automobilisten te verhinderen.  
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- ----------------------------------- 
 
7.8. Vraag naar de ingrepen die het College van Burgemeester en Schepenen plannen om de 
veiligheid in de Statiestaat te verhogen. 
Raadslid Rik Colman vraagt welke ingrepen het college van burgemeester en schepenen plant om de 
veiligheid in de Statiestraat te verhogen. 
 
Dit agendapunt is zonder voorwerp geworden gelet op agendapunt 5.2 van de gemeenteraadszitting 
van heden ‘Principiële beslissing tot het aanleggen van fiespaden langs de Statiestraat en de 
Bevrijdingslaan’. 
 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 
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7.9. Vraag naar een overzicht van de acties en tussenkomsten van het College van 
Burgemeester en Schepenen op het ontwikkelen van het Provinciaal Ruimtelijk Uitvoeringsplan 
Afbakening kleinstedelijk gebied Waregem. 
Raadslid Rik Colman vraagt  een duidelijk, omstandig en chronologisch overzicht van de acties en 
tussenkomsten van het college van burgemeester en schepenen bij de opmaak van het provinciaal 
ruimtelijk uitvoeringsplan afbakening kleinstedelijk gebied Waregem waarbij een deel van het 
plangebied op het grondgebied van Anzegem gelegen is en dat dit deel specifiek bestemd wordt voor 
enkel bedrijven die afval, mest, slib en/of grond- of bouwstoffen verwerken. Aangezien het plangebied 
een deel van onze gemeente omvat kan het niet anders dan dat het College van Burgemeester en 
Schepenen betrokken was bij of op zijn minst op de hoogte was van deze plannen. 

 
Schepen Claude Van Marcke  verklaart dat het college van burgemeester en schepenen even verrast 
was  als iedereen dat die bepalingen opgenomen waren in dit provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan en 
dat het bestuur in geen geval daarvoor ooit vragende partij is geweest. Vervolgens verstrekt hij 
volgend chronologisch overzicht: 
 

Afbakening Kleinstedelijk Gebied Waregem 
Plan-MER - Nota voor publieke consultatie van 30 maart 2010 – 28 april 2010 
Uitbreiding Vijverdam op grondgebied Anzegem tot aan de Walskerkestraat 
 Brief van college van burgemeester en schepenen naar dienst MER d.d. 23 april 2010: gunstig 

advies omwille van een zone voor economische bedrijvigheid op grondgebied Anzegem conform 
de gewenste ontwikkeling in het GRS. 

 Richtlijnenvergadering 17 mei 2010: vertegenwoordiging gemeentebestuur 
 
Ontwerptekst van het plan-MER: mogelijkheid tot formuleren van opmerkingen d.d. 19 oktober 
2010  
Beperking van uitbreiding Vijverdam + buffering tov woonlint Schaagstraat omwille van geluidshinder, 
impact op landschap en erfgoed, mens (landbouw en beeld- en belevingswaarde) 
 Brief van college van burgemeester en schepenen  naar de dienst MER, de deputatie en stad 

Waregem d.d. 19 november 2010: de gemeente wenst de mogelijkheid te behouden om 
aansluitend op het regionaal bedrijventerrein zelf een lokaal bedrijventerrein te ontwikkelen 

 Ontwerptekstvergadering 30 november 2010: vertegenwoordiging gemeentebestuur: vraag voor 
lokaal bedrijventerrein op de geschrapte locatie 

 
Eindrapport plan-MER: raadpleegbaar op www.mervlaanderen.be  
De wens voor de inplanting van een lokaal bedrijventerrein tot aan de Walskerkestraat is opgenomen 
in het rapport, toch deze locatie moet afgewogen worden met de andere locaties in Anzegem.  
Indicatief worden een aantal randvoorwaarden voor de inplanting van een lokaal bedrijventerrein 
opgesomd (behoud hoeve ter Schaegen, buffering, versterking structuurkwaliteit Maalbeek…) 
 
Overlegvergadering met de dienst ruimtelijke planning en stadsbestuur Waregem d.d. 15 
december 2010: hoe omgaan met resultaten plan-MER in PRUP 
 Vertegenwoordiging gemeente: opnieuw vraag voor lokaal bedrijventerrein op de geschrapte 

locatie. De dienst Ruimtelijke Planning stelt dat deze vraag een onderdeel is van de afweging van 
alle potentiële locaties in Anzegem en maakt deel uit van een afzonderlijk overleg met dienst 
ruimtelijke planning. 

 
Overlegvergadering met de dienst ruimtelijke planning d.d. 21 februari 2011: afweging locaties 
lokaal bedrijventerrein Anzegem 
In dit overleg wordt besloten dat de meest gunstige locatie Jagershoek 3 is. 
 
Voorontwerp PRUP d.d. 21 maart 2011 
De uitbreiding van Vijverdam op grondgebied Anzegem wordt bestemd voor een zone voor 
afvalverwerking, mestverwerking, slibverwerking en verwerking en bewerking van grondstoffen. 
 Beslissing van college van burgemeester en schepenen d.d. 6 april 2011 wordt overgemaakt aan 

de deputatie: vraag om kleinere percelen toe te laten (suggestie GRS), mogelijkheid om lokaal 
bedrijventerrein te laten aansluiten, bestemmingsvoorschriften verruimen zodat ook andere 
bedrijvigheid is toegelaten, geen afbreuk aan rechten verkregen door BPA Grote Leiestraat. 

 Plenaire vergadering 13 april 2004: vertegenwoordiging gemeentebestuur: opnieuw vraag om 
andere functies toe te laten  

http://www.mervlaanderen.be/
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 Reactie op verslag: beslissing college van burgemeester en schepenen d.d. 11 mei 2011 wordt 
verstuurd naar deputatie op 12 mei 2011: college van burgemeester en schepenen betreurt de 
conclusie van de plenaire vergadering waarbij de bestemming specifieke bestemming behouden 
blijft en vraagt opnieuw om andere bedrijvigheid toe te laten  

 
Raadslid Jan Steverlynck vraagt op de relaties met het stadsbestuur Waregem wel goed zijn? 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat de relaties goed zijn doch dat Waregem nooit overtuigd was 
voor een zone op Anzegem doch alles focuste op het gebied ten noorden van de E 17. 
 
Raadslid Marleen Titeca –Decraene verklaart dat de provincie de opdracht kreeg om terreinen te 
zoeken voor een dergelijke bestemming. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
 
7.10. Vragen in verband met de herinrichting van de Vichteplaats en specifiek in verband met 
de aanleg van het gescheiden rioleringsstelsel. 
Raadslid Jan Steverlynck vraagt naar aanleiding van de herinrichting van de Vichteplaats en de 
verplichting voor de omwonenden om aan te sluiten op het gescheiden rioleringsstelsel: 
Wanneer was het college van burgemeester en schepenen op de hoogte van de kostprijs en de 
offertes?  
Is er voorafgaandelijk overleg geweest door en met het college van burgemeester en schepenen en 
de VMW ? Welke afspraken waren er gemaakt vooraf?  Hoe wordt het gelijkheidsbeginsel onder de 
inwoners gewxaarborgd? 
Is er enige communicatie geweest vanuit het college van burgemeester en schepenen naar de 
bewoners toe (specifiek naar kostprijs toe)?  
Wat is de globale kostprijs voor alle particulieren samen van de Vichteplaats? 
Wat is het aandeel van de gemeente daarin? Wat zijn de gemiddelden? 
 
Schepen Prudent Lanneau licht toe dat de werken gebeuren  binnen het kader van RioP en dat er 
inderdaad fouten zijn gebeurd wegens het laattijdig versturen van de informatie naar de betrokken 
inwoners. Inmiddels werden  alle probleemdossiers grondig heronderzocht. Actueel zijn er nog 2 
dossiers verder te bekijken en wellicht kan men ook hier komen tot een aanvaardbare oplossing. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke vult aan dat hij aan RioP  verschillende vragen heeft gestel d in verband 
met de verplichte ontkoppeling. Voor RioP was het dossier Vichteplaats ook het eerste dossier met 
deze problematiek. 
 
De inwoners werden op een vergadering  algemeen geïnformeerd. Na dien is een  
afkoppelingsadviseur  ter plaatse geweest en werd conform de regelgeving Vlarem een voorstel met 
prijsraming uitgewerkt. Dit werd bezorgd aan de inwoners. In overleg met de inwoners kan gezocht 
worden naar andere, goedkopere oplossingen. De schepen is van oordeel dat de gemeente een 
serieuze ondersteunende rol  op zich genomen heeft in het zoeken naar goedkopere  oplossingen. 
De aansluitkosten blijven uiteraard ten laste van de eigenaars. 
Subsidiëring zou in principe kunnen  via Rio-P. Een simulatie voor Vichteplaats en Gijzelbrechtegem 
heeft uitgewezen dat het om een uitgave zou gaan van ongeveer 180.000 euro. Binnen RioP is dit niet 
haalbaar en voor financiering door de gemeente is dit evenmin draagbaar. 
 
Ook werd  de vraag gesteld wat ingeval een eigenaar zou weigeren om af te koppelen. In dit geval 
zou RIoP (of de gemeente) de toelagen van de VMM kunnen verliezen  gezien deze pas verleend 
worden als iedereen een gescheiden riolering voorziet. Er zullen dus toezichtsmaatregelen moeten 
volgen, doch hier wringt het schoentje  want het betreft regelgeving van hogere overheden  die zou 
moeten gehandhaafd worden door het lokale bestuur. 
 
Raadslid Jan Steverlynck repliceert dat in principe in december 2010 de afkoppelingsverplichting werd 
medegedeeld doch de concrete toepassing ervan veel te laat werd medegedeeld aan de betrokken 
bewoners.  Betrokkenen kregen heel laat en zonder enig overleg een voorstel in de bus. De 
mogelijkheid om een alternatief te zoeken stond niet vermeld en door de te korte periode waarover 
men beschikte om te beslissen  was dit bijna onmogelijk.  De bewoners kregen ook géén kans om een 
dergelijke (grote) investering  in hun budget  te plannen. 
 
Inzake subsidiëring zou het wenselijk zijn om andere haalbare formules te zoeken . 
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Schepen Prudent Lanneau  is van mening dat bij subsidiëring het gelijkheidsbeginsel moeilijk haalbaar 
is waardoor financiële ondersteuning quasi onmogelijk is. 
 
Raadslid Jan Steverlynck blijft erbij dat de communicatie zeer gebrekkig en onduidelijk  verlopen is en 
dat het absoluut noodzakelijk is om goede en  haalbare oplossingen te zoeken. 
 
_________________________________________________________________________________ 
 
Raadslid Pascal Desmet verlaat de gemeenteraad. 
 

Mondelinge vragen  
Ingevolge Gemeenteraadsbeslissing van 3 juli 2007  – punt 2.1  ‘ Vaststellen huishoudelijk reglement 
Gemeenteraad  ‘ ( artikel 11 )  kunnen de raadsleden op het einde van de openbare zitting 
mondelinge vragen stellen. 
 
Raadslid Mia Tack – Defoirdt stelt volgende vragen: 

• De speeltuigen zijn weggenomen in het Beukenhof. Het zou wenselijk zijn om deze terug te 
plaatsen. 

• In het kader van de netheid en fraaiheid van de gemeente is het wenselijk  op verschillende 
plaatsen  kapotte of onvergereden katafootpaaltjes e vervangen . (o.a. hoek Lendedreef met 
Beukenhofstraat, Vichtsesteenweg voor de rotonde en wellicht nog andere plaatsen...) I 

 

Raadslid Rik Colman heeft volgende vragen: 

• Het is positief en een goede zaak dat het schepencollege een oplossingen heeft gevonden voor 
de onbetaalde historische energiefacturen jeugdverenigingen. In De Wortel werkt de centrale 
verwarming in een aantal lokalen boven nog steeds niet. Het is dringend nodig dit op te lossen. 

• Reeds in 2009 werd door zijn fractie gevraagd om een spiegel te plaatsen op het kruispunt van 
de Kerkstraat  met de Landergemstraat en dit is nog steeds niet gebeurd. 

• Er werd vernomen dat er afbouw is van het personeelsbestand in de jeugddienst. Wat is hiervan 
de reden? 

• In de stad Waregem waren zaterdag 3 februari 2012 de fietspaden reeds geveegd en gestrooid 
terwijl dit niet het geval was in Anzegem. Waarom kon dit niet in Anzegem of zijn fietsers geen 
belangrijke weggebruikers? 
 

Schepen Prudent Lanneau heeft staande de vergadering volgende uitleg: 

In Anzegem werden alle wegen gestrooid.  Er  werd ook vastgesteld dat op de fietspaden een dun 
laagje poedersneeuw  lag van ongeveer 1 cm. Indien dit verwijderd wordt ontstaat een ijslaag en dit is 
niet wenselijk.  De toestand van de fietspaden was van dien aard dat er geen kans was op ongevallen. 
Inmiddels zijn ze allemaal sneeuwvrij. 

• Normaal zou de vroegere pastorie van Ingooigem openbaar verkocht worden in februari. Nergens 
wordt dit echter aangekondigd  of openbaar gemaakt . Wat is hiervan de reden? 

 
Bij toepassing van artikel 11 van het huishoudelijk reglement Gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 

 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 

  

De agenda is afgewerkt, de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering.  
 
 
De Secretaris,                                                          De Voorzitter, 
Patrick Vandeputte.                                                 Victor Gerniers. 
 
 


